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Bestyrelsesmøde i SAS 
22. maj 2023 kl. 18.00 i klubhuset  

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams Afbud 
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr Afbud 
Anders Tümmler  
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

2. Orientering 
Højvandssikring – møde i Det Røde Pakhus. Et lidt frustrerende møde, hvor Rambøll 
ikke argumenterede rigtigt godt. Budskabet pt er at løsningen ved Slagternæs er lagt 
på is og der udskrives en arkitektkonkurrence omkring de 3 ’gamle’ løsninger. 
 
Claus deltog ved Bernds jubilæum. Der var hilsner med tilbage. 
 
Den nye sejlklub rom årgang 2023 er nu ude. Køb den før din sejlerkammerat ;-o) Pris 
300 kr. 

3. Økonomi 
Gennemgang af David/Knud Erik. 
Knud Erik og David har haft møde med Sparekassen og Knud Erik skriver til 
sparekassen omkring ændringer af adgange og den nye bestyrelse. 
Drøftelse omkring elektronisk betalingssystem. Knud Erik foreslog Go Marina. Knud 
Erik kigger efter mulige app løsninger. Vi ser IKKE på løsninger med fysiske 
automater. 
Knud Erik har adgang til Winkas og sparekassen kommer ganske snart. 
Beholdninger kontrolleret og fundet ok.  

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug (Henrik) 
Ser fornuftigt ud. Der har været højere vandforbrug i april end sidste år – næsten 3 
gange så meget (39/16 m3). Torsdagsholdet har skiftet mange slanger hvilket 
vurderes at være årsagen. 
Elforbrug som forventet. 
 
Status spunsprojekt (Ulrik) 
Spuns projektet er nu afsluttet det er blevet rigtig fint. En ting er sikkert, det forgår 
ikke i vores tid. Pæle der var sat forkert er også rettet. 



Skælskør Amatør-Sejlklub 
 

Skælskør Amatør-Sejlklub 

Kommunikationen mellem projektleder i SAS og Slg. Kommune kunne ønskes bedre, 
men nu er vi færdige. 
Nu må vi se hvad vi kommer til at skal gøre vedr. anoderne. De skal skiftes om 10 år.  

 
Projekter generelt (Claus) 
Torsdagsholdet: 
• Udskiftning af låse afsluttet – Kristian spurgt om hvordan får vi attesten. 
• Eller har der været travlhed som normalt – det er skønt med et hold som dette og 

for dem som ikke har bemærket det er brodække på promenaden skruet fast – 
med mere end 1.000 skruer!! 

 
Øvrige 
• Solcelleprojekt ser vi på til efteråret. 
• Det blev drøftet om vi skal etablere en bænk på bro 3. Projektet blev drøftet, og vi 

(Jesper) undersøger hvad det koster at etablere et hjørne på broen, så der vil 
være plads til en bænk. Der kan ikke etableres en bænk uden al udvide 
broen/etablere et opholdshjørne. 

5. Hovmester 
Henrik (afbud) 

6. Broudvalg 
Estakaderne er færdige og afslutningen på bro 2 er fornyet så den holder igen. 
Kranservice har smurt kæde. Og de checker igen når de kommer og laver normal 
service. 
Drøftelse omkring fremtidig mastekran igangsat og der blev drøftet flere ideer. Vi 
tænker over løsninger og medtager det igen til næste møde. 
Der er solgt yderligere 2 pladser. 

7. Kapsejladsudvalg 
Mange deltagere til Slagelse Vinkompagni Cup – Det er glædeligt. 

8. Juniorer 
Anders orienterede – der har været reklame på skolernes Aula system for 
søstjerneholdet. Vi må se effekten når vi starter op i juni.  
Anders deltager i netværk med andre klubber og hvordan klubben kan styrke 
ungdomsarbejdet. Der var god dialog og inspiration. 
Klubben er igen godkendt som ungdomsvenlig sejlklub.  
Anders forsøger sammen med DS at lave et netværk med klubber i ’nærheden’. 
Malte stopper måske som træner efter sommerferien, da han forventeligt skal læse på 
Fyn.  
Havnens dag 10. juni – der er ikke mange tilmeldte juniorer p.t., og hvis der ikke 
kommer flere kan der blive tale om at aflyse deltagelsen. 
Vi arbejder med at sælge den ene SB20’er. 
Der er Sailextreme i Kerteminde i Pinsen. I år stiller vi kun med én deltager. 

9. Sejlerskole 
Møde med instruktørerne i sejlerskolen d. 1. maj 
Jan Jensen, Jens Callesen var der. 
Struktureret blev sejlerskole drøftet og talt om det sociale element. Hygge på land og 
tale hvordan de gør på de andre både, tage en bro vandring, se de forskellige både, 
og hilse på dem der er i havnen. Det giver måske lyst til at deltage i diverse 
arrangementer i sejlklubben. 
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Sejlerskolen er for nedadgående, 3 både og 10 elever, ingen på venteliste. Lidt 
reklame kan overvejes (FB mm). 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Mange deltagere ved standerhejsningsfest og de første grill aftener. 
Der er indbudt til rigtigt mange aktiviteter over sommeren.  
Vejrøtur – weekenden 17-18/6 mødetid i SAS kl. 8.30. Vi får igen rabat på 
havnepenge og klubben giver tilskud på 100 kr. pr. båd. 
Sankt Hans 23/6 – Grill kl. 18. Bål ca. kl. 20. 
 
Det er oplevet at der er gæstesejlere som tager egen grill med op på terrassen og 
griller. Vi sætter et skilt op på terrassen om at det er forbudt at tage grill med op. 

11. Eventuelt 
Vi har fået et spil (CallMeCaptain) som vi kan udlodde som præmie. hvordan? 
Medlemmer og klub kan købe med rabat. 
 
Akustikforbedring i klubhuset blev drøftet. 

12. Næste møde 
19. juni kl. 18.00 
21. august kl. 18.00 
 


